
PRVA SKUPNA SEJA SKUPŠČINSKIH ZBOROV

Neupoštevanje odloka
prekinilo sejo
Skupno sefo vseh treh zborov občlnske skupščlneje odprl dose-
danji predsednik Borut Plavšak. Vsem delegatom Je čestital
k izvolitvl In Jim zaželel uspeh pri njihovem delu. Tako kot že
poprej na sejl družbenopolitičnega zbora Je Marko Golob v Imenu
ZSMS-Llberalne atranke predlagal, da ae umakne z dnevnega
reda točka volitve predsednlka in podpredsednlka skupščine, ker
bi s tem kršill odlok občinske skupščine o volitvah odgovornih
predstavnikov tega organa. Podprl ga Je Tomaž Tomažln Iz ZKS-
Stranke demokratične prenove.

Delegati so se potem sporazu-
meli, da bodo z delom nadaljeva-
li, dokler ne pridejo do spornih
točk predloženega dnevnega re-
da. Izvolili so delovno predsed-
stvo za katerega je bilo prvotno
zamišljeno, da naj bi ga sestavlja-
li predsedniki vseh treh zborov.
Ker pa je do skupnega zasedanja
izvolil svoje vodstvo samo zbor
krajevnih skupnosti, so delegati
sklenili, da bo skupno zasedanje
vodila Majda Klinar, kot edina iz-
voljena predsednica tega zbora,
medtem, ko sta postala člana de-
lovnega predsedstva Albert Av-
gustinčič, kot delovni predsed-
nik zbora združenega dela in
Tomaž Tomažin, delovni pred-
sednik družbenopolitičnega zbo-
ra. Z izvolitivjo delovnega pred-
sedstva se je tudi končala zadnja
naloga dosedanjega predsednika
skupščine Boruta Plavšaka.

Ponovilo se je dogajanje, ka-
kršnega smo doživeli v družbeno-
političnem zboru. Tomaž Glažar
iz ZSMS-liberalne stranke je po-
novil predlog, naj preložijo sejo,
da bi tako upoštevali občinski
odlok in se dosledno ravnali po
iyem.

Nasprotovala mu je Alenka Za-
gar-Slana iz Demosa, ki je med
drugim ugotovila, da gre pravza-
prav za razmeroma zapleteno za-
devo. Poudarila je, da naslednji
dan 10. maja poteče mandat
skupščini, medtem ko je začel

sporni odlok veljati 28. aprila.
Ker pa noben zakonski predpis
ne more veljati retrogradno (za
nazaj) potem sklicatelji današnje-
ga zasedanja niso kršili odloka
zaradi neupoštevanja njegovega
določila, ker so bili prisiljeni skli-
cati sejo 26. aprila, dva dni pred
začetkom veljavnosti odloka. Po
mne nju mag. Branka Gradišni-
ka smo se znašli torej y položaju,
da je sklic veljaven in ni veljaven.
Predstavniki Demosa so ob tem
poudarili, da sklic ni sam sebi na-
men, ampak da mora služiti neki
vsebini. Tomaž Glažar pa je ob
tetn poudaril, da ni pomembno
samo to da se nekaj naredi, am-
pak kaj se naredi.

Delegati Demosa so predlagali,
naj glasujejo vsi delegati skupaj
ne glede na zbore, medtem, ko so
liberalci in prenovitelji vztrajali
na glasovarvju po zborih. Ob tem
je postalo nejasno, kako je prav-
zaprav zadeva zapisana v poslov-

niku in padle so ostre kritike na
račun staturarno pravne komisi-
je, ki se ni udeležila konstitutivne
seje nove skupščine, da bi lahko
kvalificirano razlagala določila
poslovnika.

Delegati iz različnih strank se
tudi niso mogli dogovoriti, ali naj
dovolijo dr. Lovru Sturmu, profe-
soiju Pravne fakultete v Ljublja-
ni, da strokovno pojasni možno-
sti za izhod iz zapleta, glede na to,
da dr. ŠUirm ni delegat. Potem,
ko je dr. Sturm vendarle prišel do
besede, je menil, da zbori odloča-
jo z večino vseh navzočih delega-
tov na skupni seji, če se na loče-
nih sejah ne morejo zediniti
o dnevnem redu. Se prej pa je
Brane Cvelbar iz Demosa menil,
da bomo kaj težko odločali, če ne
bomo prej določili pravil igre, ki
naj bi veljala za večstrankarsko
delovaiye v skupščini. »Sem pri-
padnik svoje stranke in se bom
zavzemal za svoj program. Spre-
jel pa bom tudi predlog prenovi-
tetjev ali liberalcev, če bo boljši
od mojega,« je dejal Cvelbar.

Potem, ko je padlo še nekaj ze-
lo ostrih besed zaradi nekorekt-
nega stališča statutamo-pravne
komisije, ki ni prišla na zasedanje
in stališča ZSMS so delegati
ZSMS liberalne stranke zapustili
sejo. Preostali delegati so sklenili,
da se bodo ponovno sestali v to-
rek, 15. maja.


